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Algemene informatie

Dit onderzoek gaat over de
behoefte aan
voorzieningen in het
gebied Entree. Het gaat
hier specifiek om de
voorzieningen die langs de
Afrikaweg gevestigd zullen
worden in de toekomst.
(voor meer info, zie
www.entreezoetermeer.nl)

Bij dit onderzoek zijn de
desbetreffende bewoners
per brief (zie figuur 1) op
de
hoogte gebracht per. Na
het ontvangen van de brief
konden de desbetreffende
bewoners de enquête
invullen via de QR code
zoals te zien op figuur 1 of
door het invoeren van de
link in hun zoekbalk. De
enquête bestond uit vijf
vragen waarvan vier
gesloten vragen en één
open vraag.
In totaal is de enquête naar 5031 adressen gestuurd. Het gaat voornamelijk om
postcodes van de wijken Meerzicht & Driemanspolder. Deze adressen komen uit het
adresboek dat ook is gebruikt voor de participatiebijeenkomst in Club Entree dat
plaatsvond op 30 augustus.

De gegevens van de enquête waren geheel anoniem. Dit betekent dat conclusies
niet naar bepaalde doelgroepen herleidbaar zijn.
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Doel

Het doel van dit onderzoek is om inzicht te krijgen aan welke voorzieningen de
huidige bewoners rondom het Entreegebied behoefte hebben. één van de
uitgangspunten van Entree is namelijk ‘’uitnodigend’’. Zoetermeer wil dat zowel de
huidige als toekomstige bewoners van Zoetermeer zich uitgenodigd voelen om
gebruik te maken van de toekomstige voorzieningen in Entree.
Naast dat Zoetermeer wil dat Entree uitnodigend wordt, wil ze ook dat door rekening
te houden met de behoefte van de huidige bewoners rondom Entree, de barrière
tussen de huidige en toekomstige bewoners beperkt zal blijven en een positieve
bijdragen zal leveren aan de sociale cohesie.
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Resultaten

Hierbij de reactie status betreft de enquête:

vraag 1: Welke van de volgende voorzieningen vindt u prettig in uw buurt?
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vraag 2: Voor welke van de volgende voorzieningen vindt u dat u op dit
moment een te grote afstand moet afleggen?

vraag 3: Welke van de volgende voorzieningen zou u graag willen zien in de
plinten (begane grond van de woontorens) aan de Afrikaweg?
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vraag 4: Welke van de volgende voorzieningen ziet u liever niet in de plinten
(begane grond van de woontoren) langs de Afrikaweg?

*Helaas kunnen de anders,namelijk opmerkingen niet worden gebruikt in dit
onderzoek. Dit omdat de open antwoorden helaas vroegtijdig verwijderd waren in het
programma.

vraag 5 (open vraag): Overige opmerkingen en suggesties voor toekomstige
plinten

Hierbij concrete antwoorden op de vraag welke behoefte er (niet) is aan soorten
voorzieningen langs de Afrikaweg
Geen

- Nachtclubs of jongeren buurthuizen

Wel

- Kleine ondernemingen (Ambachtelijke zaken)

- Genoeg parkeerplekken

- Groenvoorzieningen (bijv bankjes en bomen)

- Voorzieningen waar service geboden wordt (Huisartsenpost, kinderopvang,
werkplekken voor asielzoekers, apotheek etc)

- musea/voorstellingen

- Algemene ruimte voor bewoners van de appartementen complexen voor meer
sociale verbinding
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Conclusie

We kunnen op basis van de onderzoeksresultaten concluderen dat zowel in de
meerkeuzevragen als in de open vraag veel behoefte wordt uitgesproken naar
maatschappelijke, horeca & retail voorzieningen. Wel is opvallend dat veel mensen
in de open vraag opmerkingen hebben laten weten dat zij behoefte hadden aan
ambachtelijke zaken zoals bijvoorbeeld een groenteboer, kaasboer, drogist etc. Ook
kwamen meermaals in de overige opmerkingen naar voren dat de bewoners het
belangrijk vinden dat er rekening wordt gehouden met genoeg parkeerplekken en
groenvoorzieningen. Dit vooral omdat de bewoners verwachten dat het
bezoekersaantal in de straat zal toenemen en er daardoor meer behoefte is aan
parkeerplekken dan in de huidige situatie.

Wat duidelijk in de cijfers naar voren komt is dat er weinig behoefte is aan
kantoorvoorzieningen. Dit is goed om te weten gezien Entree momenteel uit bijna
alleen maar kantoorvoorzieningen bestaat.
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Nawoord

Ik wil allereerst alle bewoners bedanken die de moeite hebben genomen om deze
enquête in te vullen. Zonder jullie, de grootste gebruikers, kan er geen bijdrage
geleverd worden aan het zo aantrekkelijk mogelijk maken van het Entreegebied.

Daarnaast wil ik afdeling Onderzoek & Statistiek van de Gemeente Zoetermeer
bedanken voor het meehelpen en het geven van tips om deze enquête zo duidelijk
en uiteindelijk waardevol mogelijk te maken.

Ook wil ik een bedankje doen naar mijn collega’s bij wie ik dit onderzoek mocht
presenteren en hopelijk daarbij een bijdrage heb kunnen leveren aan dit open
vraagstuk.

Als laatste wil ik de Gemeente Zoetermeer in haar algemeen bedanken dat ik de
kans heb gekregen om vanuit de Gemeente deze enquête te kunnen afleggen en mij
de mogelijkheid te geven om te kunnen groeien in mijn ontwikkeling binnen de
Gemeente Zoetermeer.
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